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	Le 12 mai 2022

	
	
	

	
BETWEEN:
Rosmy Jean Louis

Applicant

- and -

Parisa Jean Louis also known as Parisa Firoozfam

Respondent
	
	
ENTRE :
Rosmy Jean Louis

Demandeur

- et -

Parisa Jean Louis également connue sous le nom de Parisa Firoozfam

Intimé

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The miscellaneous motions are dismissed. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA46421, 2020 BCCA 220, dated July 29, 2020, Number CA47498, 2021 BCCA 324, dated August 19, 2021 and Number CA47498, 2021 BCCA 481, dated December 9, 2021, are  dismissed.
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. Les requêtes diverses sont rejetées. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA46421, 2020 BCCA 220, daté du 29 juillet 2020, numéro CA47498, 2021 BCCA 324, daté du 19 août 2021 et numéro CA47498, 2021 BCCA 481, daté du 9 décembre 2021, sont rejetées. 
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